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R O M Â N I A 
Consiliul Local Căneşti 

Comuna Căneşti  , Judeţul Buzău 
Dosar nr. 8/ A 

	
	
	

 Proces – Verbal  
																																																																																		 	 încheiat astăzi  29 iunie 2017        
                                      
 

       Azi data de mai sus , Consiliul local Căneşti s-a întrunit în şedinţă 
extraordinară , in temeiul prevederilor art. 39 , alin. (2) din LEGEA nr. 215 din 
23 aprilie 2001 (**republicată**) (*actualizată*) administraţiei publice locale , 
conform Dispoziţiei primarului comunei nr. 73 din 16 iunie 2017 . 
 

Dl.	Miritescu	Viorel	-	Gabriel	presedinte	de	sedinta	in	functie	declara	deschise	lucrarile	
sedintei	anuntand	participarea	si	invitatii	.		

Astfel	la	lucrari	,	participa	:	dl.	Marin	Stoica	–	primar	,	dl	Epuran	Vasile,	secretarul	comunei	,	
d-na	Lopata	Florica	Monica	,	contabil	–	delegat	.		

	
Prezenta		consilierilor	este	urmatoarea	:	
	

Din	totalul	de	9	consilieri	participa		următorii	consilieri	locali	:	
		
1	 Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel	 5	 Pruna	Genoveva	
2	 Dodan	Constantin	 6	 Sanda	Aurel	
3	 Miritescu	Viorel	Gabriel	 7	 Zaharia	Dorina	
4	 Mihu	Florinel	 	

	 	

	 Fiind	absenti	de	lucrarile	sedintei	d-nii.	consilieri	Caloian	Gheorghe	si	dl.	Grama	Ionel	.	 	
Secretarul	 comunei	 dl.	 Epuran	 vasile	 solicitand	 cuvantul	 referitor	 la	 absenta	 d-lor	

consilieri	face	urmatoarele	precizari	:		
	
- Dl.	consilier	Caloian	Gheorghe	a	anuntat	telefonic	ca	nu	poate	participa	la	lucrarile	

sedintei	motivat	de	faprul	ca	,	se	afla	internat	in	Spitalul	de	Psihiatrie	si	pentru	Masuri	de	
Siguranta	Sapoca	,	judetul	Buzau		;	

 
- Dl.	Consilier	Grama	Ionel	a	anuntat	tot	telefonic		ca	nu	poate	participa	la	lucrarile	sedintei	

datorita	faptului	ca	se	afla	detasat	de	la	locul	de	munca		;		
	

Ambii	consilieri	au	solicitat	ca	“	“absenta”	sa	fie	considerata	“motivata”	deoarece	faptele	sunt	
independent	de	propria	vointa	.		

	
	 Lund	act	presedintele	de	sedinta	propune	sa	 fie	 supusa	 la	vot	motivarea	sau	nemotivarea	
absentelor				d-nilor	consilieri	,	in		conditiile	prezentate	de	catre	dl.	secretar	.	
	 Dl.	 consilier	 local	 Dodan	 Constantin	 solicitand	 cuvantul	 ,	 doreste	 sa	 confirme	 afirmatiile							
d-nilor	consilieri	astfel	:	avand	acelasi	domiciliu	cu	dl.	consilier	local	Caloian	Gheorghe	,	si	un	grad	
de	rudenie	(afini)		cu	acesta	prin	alianta	poate	confirma	ca	se	afla	internat	la	Spitalul	Sapoca	.		
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In	cel	priveste	pe	dl.	consilier	Grama	Ionel	in	cadrul	atributiilor	de	serviciu	,	factor	postal	a	
aflat	 din	 datele	 culese	 in	 teren	 ca	 acesta	 lucreaza	 la	 o	 firma	 in	 Buzau	 fiind	 detasat	 .	Motivat	 de	
aceste	aspecte	roaga	consilierii	local	ca	absentele	sa	fie	motivate	.		

	
Nemaiexistand	 alte	 discutii	 in	 acest	 sens	 fiind	 confirmate	 motivele	 absentarii	

propune	motivarea	absentelor	d-nilor	consilieri	:		
-	 dl.	 consilier	 local	 Caloian	 Gheorghe	 –	 aprobat	 cu	 7(sapte)	 voturi	 “pentru”	 nici	 un	 vot	

“impotriva”	 ,	 nici	 o	 “abtinere”	 din	 totalul	 de	 9(noua)	 consilieri	 locali	 din	 care	 prezenti	 la	 sedinta	
7(sapte)	;		

-	 dl.	 consilier	 local	 Grama	 Ionel	 	 –	 aprobat	 cu	 7(sapte)	 voturi	 “pentru”	 nici	 un	 vot	
“impotriva”	 ,	 nici	 o	 “abtinere”	 din	 totalul	 de	 9(noua)	 consilieri	 locali	 din	 care	 prezenti	 la	 sedinta	
7(sapte)	;		

In	 urma	 votului	 obtinut/consemnat	 presedintele	 de	 sedinta	 ,	 roaga	 secretarul	 comunei	 ca	
absentele	sa	fie	considerate”	motivat”	.		
	

Presedintele	 de	 sedinta	 arata	 ca	 in	 conditiile	 date	 lucrarile	 sedintei	 se	 poate	 desfasura	
deoarece	 sunt	 indeplinite	 prevederile	 art.	 40	 ,	 alin.	 (1)	 din	 Legea	 nr.	 215/2001	 a	 administratiei	
publice	locale	modificata	si	completata	.	

	
In	 conformitate	 cu	 prevederile	 art.	 42,	 alin.	 (5)	 din	 actul	 normativ	 specificat	 presedintele	 de	

sedinta	 da	 cuvantul	 secretarului	 comunei	 dl.	 Epuran	 Vasile	 care	 supune	 spre	 aprobare	 procesul	 -	
verbal	al	sedintei		ordinare	pe	luna		mai		a	Consiliului	Local	din		data	de			31		mai		2017		.		

	
	In	continuarea	desfasurarii	lucrarilor	,	presedintele	de	sedinta	anunta	Ordinea	de	zi		asa	

cum	a	fost	propusa	de	catre	initiator	-	primarul	localitatii	dl.	Stoica	Marin		care	cuprinde		:	
 
1. Proiectul de hotarare	pentru aprobarea raportului privind activitatea asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav din comuna Canesti, judetul Buzau  pe  
anul 2017 ;		

- initiator	:	primar	Stoica	Marin	;	
- prezinta	:	primar	Stoica	Marin	;	

	
2. Proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017 ;	
	

- initiator	:	primar	Stoica	Marin	;	
- prezinta	:	primar	Stoica	Marin	;	

	
3. Alte probleme ale activitatii curente ; 

	
Presedintele	 de	 sedinta	 in	 exercitiu	 dl.	 consilier	 local	 	Miritescu	 Viorel	 –	 Gabriel	 	 	 ,	

consulta	consilierii	locali,	daca	exista	si	alte	proiecte	de	hotarari	,	materiale	care	nu	sufera	amanare	
si	trebuiesc	inscrise	pe	Ordinea	de	zi	,	pentru	a	fi	discutate	,	popularizate,	in	randul	cetatenilor	.	

	
Primarul	comunei	dl.	Marin	Stoica	solicitand	cuvantul	propune	ca	pe	ordinea	de	zi	sa	fie	introduse	
si		proiectul	de	hotarare	,	“privind	alegerea	presedintelui	de	sedinta	al	Consiliului	Local	Canesti,	
comuna	Canesti	judetul	Buzau	pentru	sedintele	din	perioada	Iulie	–	Septembrie	2017”	omis	la	
data	 emiterii	 dispozitiei	 privind	 aprobarea	 Ordinei	 de	 zi	 ,	 a	 convocarii	 in	 sedinta	 ordinara	 a	
Consiliului	 local	 ,	 precum	 si	 a	 urmatoarelor	 cereri	 ,	 	 adrese	 	 de	 competenta	 Consiliului	 local	 sau	
pentru	a	fi	polpularizate	in	randul	cetatenilor	,	a	se	lua	act	de	continutul	acestora	,	astfel		:		
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- cererea	d-lui	Petric	 Ioan	prin	care	solicita	modificarea	clauzei	contractuale	a	Contractului	
de	concesiune	a	suprafetei	de	10	ha	teren	pe	o	perioada	de	49	ani	privind	procentul	se	1%	
penalitati	de	intarziere	;	
	

- cererea	d-lui	Lacatus	Florin	prin	care	solicita	concesionarea	suprafetei	de	1.000	mp.		teren	in	
punctul	„Mecet”	;	
	

- adresa	 nr.	 13.534	 din	 22	 iunie	 2017	 a	 Institutiei	 Prefectului	 –	 judetul	 Buzau	 prin	 care	 se	
transmite	adresa	nr.	260/15.06.2017	a	Asociatiei	Initiativa	pentru	responsabilitatea	Civica	,	
referitoare	 la	 aplicarea	 prevederilor	 OUG	 155/2001	 privind	 aprobarea	 programului	 de	
gestionare	a	cainilor	fara	stapan		;		
	

- adresa	 inregistrata	 sub	 nr.	 1.430/23.06.2017	 a	 Oficiului	 Fitosanitar	 Buzau	 prin	 care	 se	
transmit	 „Avertizarile”	 nr.	 55,56,57/21.06.2017	 privind	 boli	 si	 daunatori	 la	 plante	 si		
tratamentul	adecvat	;		

	
Dorind	 sa	 aduca	 unele	 lamuriri	 privind	 introducerea	 pe	 ordinea	 de	 zi	 a	 proiectelor	 de	

hotarari	specificate	dl.	Marin	Stoica	–	primarul	comunei	,	arata	ca	la	data	initierii	dispozitiei	de	
convocare	au	fost	omise	,	nefiind	cuprinse	in	ordinea	de	zi	,	au	fost	discutate	in	sedintele	comisiilor	de	
specialitate	 al	 consiliului	 local	 neexistand	 niciun	 impediment	 in	 introducerea	 pe	 Ordinea	 de	
discutarea	in	sedinta	.	

	
Neexistand	alte	propuneri	supune	la	vot	Ordinei	de	zi	cu	noile	propuneri	.		
	
Supusa	la	vot	Ordinea	de	zi	,	cu	modificarile	propuse	de	initiator	–	primarul	comunei	–

este	aprobata	cu	un	numar	de	aprobat	cu	7(sapte)	voturi	“pentru”	nici	un	vot	“impotriva”	,	nici	o	
“abtinere”	din	totalul	de	9(noua)	consilieri	locali	din	care	prezenti	la	sedinta	7(sapte)	;		
	

In	continuarea	desfasurarii	sedintei	se	da	cuvantul	d-lui	Stoica	Marin	primarul	comunei	
pentru	 a	 prezenta	 proiectul	 de	 hotarare	 initiat	 la	 pct.	 1	 al	 Ordinei	 de	 zi	 ,	 a	materialelor	
justificative	in	sustinerea	aprobarii/adoptarii	:	

	
Se	 trece	 la	 prezentarea	 expunerii	 de	motive	 ,	 a	 celorlalte	materiale	 in	 sustinerea	

proiectului	 de	 hotarare	 –	 “...pentru	 aprobarea	 raportului	 privind	 activitatea	 asistentilor	
personali	ai	persoanelor	cu	handicap	grav	din	comuna	Canesti,	judetul	Buzau		pe		anul	2017	…„	.	

	
Presedintele	de	sedinta	 invita	consilierii	 locali	 la	discutii	pe	marginea	materialelor	

prezentate,	 rugand	 totodata	 presedintele	 Comisiei	 de	 specialitate	 a	 Consiliului	 Local	 sa	
prezinte	raportul	de	avizare	/neavizare	al	proiectului	de	hotarare	.	

	
	 D-na	consilier	 local	Zaharia	Dorina	 	solicitand	cuvantul	propune	sa	fie	prezentate	toate	
materialele	de	la	Ordinea	de	zi	,	urmand	ca	in	discutii	sa	fie	atinse	toate	punctele	.	
	
	 Urmare	 a	 propunerii	 Presedintele	 de	 sedinta	 intreaba	 daca	 mai	 exista	 o	 alta	
propunere	in	acest	sens	.		
	

Neexistand	o	alta	propunere	se	supune	la	vot	propunerea	facuta	,	care	este	aprobata	cu	:	
7(sapte)	 voturi	 “pentru”	 nici	 un	 vot	 “impotriva”	 ,	 nici	 o	 “abtinere”	 din	 totalul	 de	 9(noua)	 consilieri	
locali	din	care	prezenti	la	sedinta	7(sapte)	;		

	 In	 desfasurarea	 sedintei	 se	 da	 cuvantul	 d-lui	 Primar	 pentru	 a	 prezenta	 celelalte	
materiale	 –	Proiectele	 de	Hotarare	 de	 la	 punctul	 2	 ,	 si	 	 cel	 nou	 introdus	 pe	 	 Ordinea	 de	 zi	
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privind	alegerea	presedintelui	de	sedinta	al	Consiliului	Local	Canesti	,	comuna	Canesti	judetul	Buzau	
pentru	sedintele	din	perioada	Iulie	–	Septembrie	2017	;	

	 Secretarul	 comunei	 dl.	 Epuran	 Vasile	 	 prezinta	 in	 mod	 succint	 ,	 cererile	 ,	 face	 un	
rezumat	al	adreselor	mentionate	.		
	
	 Primarul	comunei	dl	Marin	Stoica	solicitand	cuvantul	doreste	sa	faca	unele	precizari	
privind	cererile	puse	in	discutie	si	anume	:		

-	solicitarea	i-a	fost	adresata	primarului	dar	avand	in	vedere	complexitatea	acesteia	 ,	 faptul	
ca	face	trimitere	la	un	contract	de	concesiune	pentru	o	suprafata	de	10	ha	teren	pe	o	perioada	de	49	
de	ani	,	l-a	determinat	sa	o	puna	in	discutia	Consiliului	local	.		

Astfel	 pentru	mai	multe	 lamuriri	 si	 intelegere	 a	 situatiei	 de	 fapt	 trebuie	 avut	 in	 vedere	 ca	
petentul	Petric	Ioan	a	fost	sanctionat	in	urma	unui	control	asupra	patrimoniului	institutiilor	de	catre	
organele	 de	 control	 ,	 ca	 urmare	 a	 neintelegerii	 articolelor	 contractului	 ,	 institutia	 noastra	 avand	
culpa	comuna	pentru	ca	nu	se	cunostea	faptul	ca	plata	concesiunii	trebuia	sa	fie	efectuata	semestrial,	
i-a	realizandu-se	de	catre	concesionar	o	singura	data	pe	an	,	iar	penalitatile	de	intarziere	fiind	de	1%	
pe	an	.		

In	 aceste	 conditii	 petitionarul	 se	 obliga	 sa	 achite	 fata	 de	 institutie	 debitul	 la	 zi	 dar	 solicita	
pentru	viitor	ca	penalitatile	de	intarziere	sa	fie	actualizate	conform	legislatiei	in	vigoare	.	

-	cea	de	a	doua	petitie		a	d-lui	Lacatus	Florin	–	se	solicita	1.000	mp	teren	pentru	concesionare	
in	punctul	„Mecet”	obiectul	concesionarii	constituindu-l	organizarea	unei	„stupini”	 fapt	nespecificat	
in	cerere	.		

	 Fiind	epuizate	toate	materialele	de	 la	Ordinea	de	zi	 ,	presedintele	de	sedinta	 invita	
consilierii	 locali	 la	 discutii	 pe	 marginea	 materialelor	 prezentate,	 rugand	 totodata	
presedintele	 Comisiei	 de	 specialitate	 a	 Consiliului	 Local	 sa	 prezinte	 raportul	 de																							
avizare	/neavizare	al	proiectului	de	hotarare	.	
	

Dl.	 consilier	 local	 Mihu	 Florinel	 -	 presedintele	 Comisiei	 de	 specialitate	 a	 Consiliului	
Local	–	pentru”	Agricultura	,	activitati	economico	–	financiare		,	activitati	sociale	–	culturale	,	culte	
“specifica	ca	in	sedinta	comisiei	din	data	de	28	iunie	2017	 	au	fost	discutate	proiectele	de	
hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi	.		
	

D-na.	consilier	local	Zaharia	Dorina	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	
Local	 -	 pentru”	 Invatamant	 ,	 sanatate	 si	 familie	 ,	 Amenajarea	 teritoriului	 si	 urbanism	munca	 si	
protectie	sociala	“	specifica	ca	in	sedinta	comisiei	din	data	de	28	iunie	2017		au	fost	discutate	
proiectele	de	hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi	.		

	
Dl.	consilier	local	Sanda	Aurel	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	Local	

–	pentru”	Protectie	 copii	 ,	 tineret	 si	 sport	 ,	 Protectie	mediu	 si	 turism	 ,	 juridica	 si	 de	disciplina“	
specifica	ca	 in	sedinta	comisiei	din	data	de	28	 iunie	2017	 	au	 fost	discutate	proiectele	de	
hotarare		,	comisia		avizandu-le	cu	unanimitate	de	voturi	.	

	
Constatand	ca	proiectele	de	hotarare	a	fost	avizate	,	nu	exista	nici	un	impediment	in	discutarea	

si	 aprobarea	 acestora	 presedintele	 de	 sedinta	 dl.	Miritescu	Viorel	 –	 Gabriel	 	 	 propune	 consilierilor	
locali	inscrierea	la	cuvant	,	pe	marginea	celor	prezentate	,	alte	probleme	ale	cetatenilor	,	propuneri	in	
dezbaterea	colectivitatii	locale	.	

Personal	nu	are	obiectii	asupra	proiectelor	de	hotarari	 ,	a	materialelor	 ,	procesului	verbal	al	
sedintei	anterioare	motiv	pentru	care	sustine	aprobarea	acestora	in	forma	prezentata	de	initiator	.			

La	 pct.	 .”Alte	 probleme	 ale	 activitatii	 curente”	 	 ,	 doreste	 sa	 aduca	 la	 cunostiinta	 conducerii	
primariei	 ,	personal	d-lui	“primar”	situatia	drumului	comunal	Canesti	–	Pacurile	 ,	pe	care	in	cateva	
puncte	circulatia	se	desfasoara	in	conditii	grele	iar	perioada	cu	ploi	nu	se	poate	circula	astfel	:	panta	
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din	Pct.	“Mecet”		,	si	in	pct.	“La	cimitir”,	sunt	copii	,	au	parintii	in	satul	Pacurile	,	in	varsta	,	rude	ale	
acestora	,	vin	noaptea	si	nu	pot	circula	,	abandonand	masinile	,	pe	drum	cu	bagaje	etc	.		

	
Dl.	consilier	 local	Dodan	Constantin	 	–	sustine	aprobarea	proiectelor	 	 in	forma	propusa	 ,	

nu	are	obiectiuni	asupra	redactarii	procesului	verbal	,	a	luat	act	de	adresele	prezentate	.	
	 Rapoartele	 au	 fost	 intocmite	 la	 obiect	 ,	 reflecta	 situatia	 reala	 a	 activitatii	 ,	 personal	 are	
numai	cuvinte	de	lauda	asupra	activitatii	compartimentului		care	l-a	prezentat	.		
	 Pentru	functia	de	presedinte	de	sedinta	pentru	sedintele	consiliului	local	din	perioada	iulie	–	
septembrie	anul	curent	o	propune	pe	d-na	consilier	Pruna	Genoveva	.		
	
							D-na	consilier	local		Zaharia	Dorina	–	a	ascultat	cu	atentie	materialele	prezentate	,	este	de	
acord	 si	 le	 sustine	 in	 forma	 propusa	 de	 initiator	 ,	 nu	 are	 obiectii	 asupra	 redactarii	
procesului	verbal	al	sedintei	anterioare	.	

	La	punctul	7	al	Ordinei	de	 	 zi	“alte	probleme	ale	activitatii	 curente”	 doreste	 sa	aduca	 la	
cunostiinta	conducerii	primariei	,	a	d-lui	primar		:		

- in	satul	Negosina	la	intrarea	in	sat	se	lasa	drumul	;	
- La	Biserica	de	Sus	trebuiesc	niste	pari	de	lemn	pentru	gard		;	
- La	Fantana	lui	Lazar	trebuie	o	cupa	de	balastru	si	cativa	saci	de	ciment	pentru	repararea	

soclului		;	
Felicita	 compartimentul	 de	 asistenta	 sociala	 pentru	 intocmirea	 cu	 profesionalitate	 a	

raportului	supus	aprobarii	,	dealtfel	buna	activitate	se	refelecta	si	in	teren	,	oamenii	find	multumiti	de	
activitatea	d-nei	asistent	social	.	

Referitor	la	cererile	puse	in	discutie	–	daca	intradevar	s-a	facut	o	nedreptate	sa	fie	indreptata	
nici	omul	sa	plateasca	degeaba	,	dar	nici	institutia	sa	nu	piarda	.		

In	ce	priveste		solicitarea	de	concesionare	pentru	o	stupina	,	petentul	sa	fie	sprijinit	,	deoarece	
suprafata	nu	este	mare	,	castigam	o	suma	de	bani	,	etc.		.		

	
Dl.	consilier	local	Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel			–	sustine	aprobarea	proiectelor		in	forma	

propusa	 ,	 nu	 are	 obiectiuni	 asupra	 redactarii	 procesului	 verbal	 ,	 a	 luat	 act	 de	 adresele	
prezentate	.	

	La	 punctul	 “alte	 probleme	 ale	 activitatii	 curente”	 doreste	 sa	 aduca	 la	 cunostiinta	
conducerii	primariei	,	a	d-lui	primar		:		

- Pe	drumul	care	face	legatura	cu	satul	Negosina	–	pana	la	“Putul	Calugaritei”	exista	lucrari	
iar	masinile	de	mare	tonaj	intra	pe	drum	cu	noroi	,	pamant	;	

- Asa	 cum	 s-a	 stabilit	 in	 sedinta	 de	 consiliu	 trebuia	 defrisat	 pe	marginea	 drumurilor	 ,	 cu	
persoanele	de	la	jutorul	social	,	actiune	care	nu	s-a	realizat		

- In	ce	priveste	,	raportul	prezentat	desi	nu	are	o	pregatire	de	specialitate	se	poate	vedea	la	
prima	vedere	ca	este	realist	,	scoate	in	evidenta	activitatea	compartimentului	,	iar	asa	cum	
a	perceput-o	acesta	si-au	facut	pe	deplin	datoria	.	

Asa	 cum	 d-na	 consilier	 Zaharia	 Dorina	 spunea	 ,	 in	 privinta	 cererilor	 puse	 in	 discutie	 ,	 cu	
stupina	 este	 intru	 totul	 de	acord	 ,	 referitor	 la	 concesionarea	 celor	 10	ha	 ,	 teren	agricol	 -	 personal	
considera	ca	trebuie	intervenit	la	clauzele	contractuale	,	deoarece	a	aflat	de	la	dl.	secretar	ca	chiria	
este	de	500	lei	pe	ani	 ,	majorata	cu	indicele	inflatiei	 ,	ce	i	se	pare	foarte	putin	in	conditiile	actuale	.	
Acesta	a	plantat	catina	pe	teren	,	arbusti	etc.	nu	aceasta	este	problema	terenul	poate	sa-l	foloseasca	
cum	doreste	dar	trebuie	sa	si	plateasca	in	conditiile	actuale	,	practic	trebuie	reactualizat	contractul	.		

	
Fiind	 incheiate	 discutiile	 ,	 nemaiexistand	 alte	 intrebari	 interpelari	 ,	 presedinte	 de	

sedinta	 da	 cuvantul	 d-lui	 Stoica	Marin	 primarul	 comunei	 pentru	 a	 raspunde	 intrebarilor	
adresate	personal	sau		de	catre	persoanele	abilitate	din	cadrul	aparatului	de	specialitate	,	
sa-si	exprime	propriul	punct	de	vedere	asupra	materialelor	prezentate	.	
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Primarul	 comunei	 doreste	 sa	 raspunda	 intrebarilor	 punctual	 asa	 cum	 au	 fost	 adresate	 de	
vorbitori	:			

	
Inainte	de	a	raspunde	intrebarilor	,	interpelarilor	punctual	asa	cum	au	fost	adresate	de	

catre	d-nii	consilieri	 ,	doreste	sa	prezinte	situatia	inceperii	lucrarilor	de	reabilitare	drumuri	,	unul	
din	subiectele	de	actualitate	care	se	regaseste	in	toate	interpelarile	,	discutiile	.		

Astfel	 e	 vor	 efectua	 lucrari	 de	 reparatii	 pe	 toate	 drumurile	 comunale	 de	 interes	 ,	
principale	 ,	 care	asigura	 legatura	 intre	sate	 ,	 cu	 firma	 	S.C.	Limon	Trans	S.R.L.	 ,	actiunea	se	
desfasura	in	functie	de	urgente	,	gradul	de	interventie	,	va	fi	folosit	material	acoranament	din	
“Prundul	Garlei”,	se	va	folosi	si	utilajul	propriu	,	pentru	a	se	realiza	o	economie	,	 lucrari	cat	
mai	multe	etc.		

	
Dl.	consilier	local		Miritescu	Viorel	–	asa	cum	s-a	prezentat	se	va	interveni	pe	toate	drunurile	

inclusiv	Canesti	–	Pacurile	.			
	
D-na.	 consilier	 local	 	 Zaharia	 Dorina	 –	 se	 va	 interveni	 pe	 drum	 cu	 utilaje	 specializate	

umplutura	acolo	unde	situatia	o	impune	.		
-	Pari	la	gardul	Bisericii	–	dupa	cum	s-a	observat	este	in	desfasurare	actiunea	de	aprovizionare	

cu	 lemn	de	 foc	 a	 instutiilor	 locale	 –	 dl	 viceprimar	 va	discuta	 cu	padurarul	 si	 din	 lemnele	 ce	 vor	 fi	
aduse	se	vor	alege	si	lemne	care	sunt	bune	pentru	constructii	.		

Dl	viceprimar	se	va	ocupa	personal	de	Fantana		in	discutie	cand	va	urca	vola	la	Negosina	va	lua	
o	 cupa	de	material	bazarca	 si	nisip	de	 la	Scoala	 si	 ciment	de	 la	magazia	 institutie	 si	 se	 va	 realiza	
lucrarea	,	cu	oamenii	nostrii	din	sat	etc.		

	
Dl.	consilier	local	 	 :	Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel	–	se	va	 interveni	pe	drum	asa	cum	a	mai	

mentionat	,	personal	va	discuta	cu	firma	care	are	lucrari	in	zona	,	privind	distrugerea	drumului	.	
- este	 adevarat	 actiunea	 de	 defrisare	 	 a	 marginilor	 drumurilor	 a	 fost	 intrerupta	 datorita	

faptului	 ca	 oamenii	 au	 fost	 folositi	 pentru	 aprovizionarea	 cu	 lemne	 a	 institutiilor	 locale	 ,	 scoli	 ,	
gradinite	,	primarie	,	etc.	.	Va	fi	reluata	imediat	ce	aceasta	se	incheie	.	

	
Considerand	ca	a	raspuns	tuturor	intrebarilor	adresate	.		

	
Multumeste	pentru	atentia	acordata	.	

	
Preşedintele	 de	 şedinţă	 consulta	 consilierii	 dacă	 sunt	 mulţumiţi	 de	 răspunsurile	

primite	există	alte	probleme	de	interes	local	care	pot	fi	aduse	în	discuţie	,	daca	exista	o	alta	
propunere	 pentru	 functia	 de	 presedinte	 de	 sedinta	 ,	 pentru	 perioada	 iulie	 –	 septembrie	
2017	,	decat	propunerea	d-lui	consilier	Dodan	Constantin	.		
	

Nefiind	alte	obiecţiuni	se	supun	la	vot	materialele	prezentate	:	
	

*Se	supun	votului	proiectele	de	hotarare	:		
	
	

1. Proiectul de hotarare	 pentru aprobarea raportului privind activitatea 
asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav din comuna Canesti, judetul 
Buzau  pe  anul 2017 ;		
	

-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	
	

2. Proiectul de hotarare	  privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017 ;	

	
-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	
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3. Proiectul de hotarare	  privind alegerea presedintelui de sedinta al 
Consiliului Local Canesti , comuna Canesti judetul Buzau pentru 
sedintele din perioada  Aprilie – Iunie 2017 ; 

	
-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	

	
4. proces verbal sedinta ordinara a Consiliului local Canesti din data de                      

31 mai 2017 	 ; 
	
*Se	supun	votului	in	vederea	obtinerii	avizului	de	principiu	cererile	:		
	

1. cerera	d-lui	Petric	Ioan		;		
	

-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	
	

	 	 2.		 cererea	d-lui	Lacatus	Florin	;	
	

-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	
	

*Se	supune	la	vot	propunerea	d-lui	consilier	local	Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel	–	privind	revizuirea	
contractului	de	concesionare	teren	incheiat	cu	dl.	Petric	Ioan	.	
	

Dl.	 Buga	 Sfintes	 Ricardo	 Daniel	 –	 solicitand	 cuvantul	 propune	 ca	 situatia	 juridica	 a	
contractului	 sa	 fie	 verificata	de	catre	dl.	 secretar	 ,	discutata	cu	persoane	de	 specialitate	 ,	pentru	o	
buna	transparenta	 ,	modificare	acestuia	conform	 legislatiei	actuale	sau	mentinerea	asa	cum	a	 fost	
incheiat	.	Situatie	constatat	sa	fie	prezentata	sub	forma	de	informare	sau	proiect	de	hotarare	daca	se	
impune	in	sedintele	urmatoare	,	avand	in	vedere	complexitatea	actiunii	.		

	
-	aprobat	cu	7	(sapte)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	7		consilieri	locali	prezenti		;	

	
	 	 Fiind	 epuizate	 toate	 materialele	 de	 la	 Ordinea	 de	 zi	 incheiate	 discutiile	 	 ,	 presedintele	 de	
sedinta	 dl.	 Miritescu	 Viorel	 –	 Gabriel	 	 	 declara	 inchise	 lucrarile	 sedintei	 multumind	 pentru	
participare.	
	
	
	 Neexistand propuneri se lasa initierea Ordinei de zi la latitudinea 
primarului comunei . 
 
 

Şedinţa	consiliului	local	a	luat	sfârşit	.	
	

	

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
Viorel  - Gabriel MIRITESCU 

 
 

	 	 	 	 	 	 	 	 REDACTAT, 
        Secretarul comunei , 

                         Epuran Vasile 
 


